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Abstract (en)
[origin: WO8301083A1] The ignition contact lock comprises a cylinder (1) which may be actuated by means of a key (2). The cylinder has a notch
(3) which, in the rest position of the lock, is in alignement with a plunger (4) of an electromagnet (5). The electromagnet (5) is connected to a circuit
(7, 8) sensing the presence of the key (2) in the cylinder (1), said circuit being switched by means of a control switching (11) with coded circuit (9,
10).

Abstract (de)
Das Zündschloß hat einen Schloßzylinder (1), der durch einen Schlüssel (2) betätigbar ist und eine Aussparung (3) aufweist, die sich in
Ruhestellung des Schlosses in Flucht mit einem Tauchkern (4) eines Elektromagneten (5) befindet. Der Elektromagnet (5) liegt in einem die
Anwesenheit des Schlüssels (2) im Schloßzylinder (1) abfühlenden Stromkreis (7, 8), der mit Hilfe einer Steuerschaltung (11) mit codierter
Schaltung (9, 10) schaltbar ist.
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